
Zápis z jednání finančního výboru dne 13. 8. 2018 

Přítomni: p. Filinger, p. Bendl, p. Mervart, p. Kuchta, p. Holoubková 

Host: p. Kurhajec, p. Ježek, p. Dvořák 

 

Finanční výbor byl svolán za účelem projednání podkladů vztahujících se investičním záměrům města 

Klecany, primárně se projednávaly tyto oblasti: 

1. Rekonstrukce a dostavba Rychty – očekávané náklady 78.000.000,- (bez očekávané dotace) 

2. Rekonstrukce ČOV – očekávané náklady 67.000.000,- (se schválenou dotací ve výši 60%) 

3. Dostavba školy – očekávané náklady 89.000.000,- CZK (o dotaci se bude jednat) 

4. Ostatní položky plánovaných investic jsou ve srovnání s výše uvedenými podklady 

„marginální“  

Členové FV se pozastavili nad skutečností, že náklady na realizaci objektu Rychta neustále rostou. 

Bohužel v současné době není jiné řešení než rekonstrukci dokončit.  

Zmíněné záměry se budou pravděpodobně spolufinancovat za pomoci investičních úvěrů se 

splatností 4 (Rychta) a 10 - 15 let (ČOV, škola) v závislosti na disponibilním cash-flow města. Toto 

financování bude poptáváno u několika finančních institucí. V současné době je k dispozici indikativní 

nabídka od Komerční banky, která městu spravuje většinu účtů.  

Aktuálně má město na zahájení realizace rekonstrukce Rychty dostatek vlastních prostředků. 

Parametry úvěrů budou posouzeny členy FV ve chvíli, kdy to bude aktuální.  

Doporučení členů FV  

V následujících letech je třeba omezit se v investicích, které nebudou nezbytné. Naprosto zásadním 

předpokladem je to, aby město (rada, zastupitelé) dodržovali rozpočtovou kázeň. Musí se důsledně 

dodržovat priority.  

Jednou výjimkou jsou případy, kdy se jedná havarijní a krizové situace. 

 

 

 


